

景顺长城中小盘股票型证券投资基金

2011 年度报告摘要

基金管理人: 景顺长城基金管理有限公司
基金托管人: 中国工商银行股份有限公司

Table with 2 columns: 基金基本情况, 基金投资组合. Details about the fund's name, objectives, and asset allocation.

Table with 2 columns: 基金管理人, 基金托管人. Lists the management and custody entities.

Table with 2 columns: 基金业绩, 基金净值. Shows performance metrics and net asset value.

Table with 2 columns: 基金管理人, 基金托管人. Lists the management and custody entities.

Table with 2 columns: 基金业绩, 基金净值. Shows performance metrics and net asset value.

Table with 2 columns: 基金管理人, 基金托管人. Lists the management and custody entities.

Table with 2 columns: 基金业绩, 基金净值. Shows performance metrics and net asset value.

Table with 2 columns: 基金管理人, 基金托管人. Lists the management and custody entities.

Table with 2 columns: 基金业绩, 基金净值. Shows performance metrics and net asset value.

Table with 2 columns: 基金管理人, 基金托管人. Lists the management and custody entities.

Table with 2 columns: 基金业绩, 基金净值. Shows performance metrics and net asset value.

Table with 2 columns: 基金管理人, 基金托管人. Lists the management and custody entities.

Table with 2 columns: 基金业绩, 基金净值. Shows performance metrics and net asset value.

Table with 2 columns: 基金管理人, 基金托管人. Lists the management and custody entities.

Table with 2 columns: 基金业绩, 基金净值. Shows performance metrics and net asset value.

Table with 2 columns: 基金管理人, 基金托管人. Lists the management and custody entities.

Table with 2 columns: 基金业绩, 基金净值. Shows performance metrics and net asset value.

Table with 2 columns: 基金管理人, 基金托管人. Lists the management and custody entities.

Table with 2 columns: 基金业绩, 基金净值. Shows performance metrics and net asset value.

Table with 2 columns: 基金管理人, 基金托管人. Lists the management and custody entities.

Table with 2 columns: 基金业绩, 基金净值. Shows performance metrics and net asset value.

Table with 2 columns: 基金管理人, 基金托管人. Lists the management and custody entities.

Table with 2 columns: 基金业绩, 基金净值. Shows performance metrics and net asset value.

Table with 2 columns: 基金管理人, 基金托管人. Lists the management and custody entities.

Table with 2 columns: 基金业绩, 基金净值. Shows performance metrics and net asset value.

Table with 2 columns: 基金管理人, 基金托管人. Lists the management and custody entities.

2011年12月31日

Table with 2 columns: 资产, 负债. Balance sheet details as of Dec 31, 2011.

Table with 2 columns: 资产, 负债. Balance sheet details as of Dec 31, 2011.

Table with 2 columns: 资产, 负债. Balance sheet details as of Dec 31, 2011.

Table with 2 columns: 资产, 负债. Balance sheet details as of Dec 31, 2011.

Table with 2 columns: 资产, 负债. Balance sheet details as of Dec 31, 2011.

Table with 2 columns: 资产, 负债. Balance sheet details as of Dec 31, 2011.

Table with 2 columns: 资产, 负债. Balance sheet details as of Dec 31, 2011.

Table with 2 columns: 资产, 负债. Balance sheet details as of Dec 31, 2011.

Table with 2 columns: 资产, 负债. Balance sheet details as of Dec 31, 2011.

Table with 2 columns: 资产, 负债. Balance sheet details as of Dec 31, 2011.

2011年12月31日

日确认, 上述前项赎回费用扣除基金转出时结转转入基金的基金收益和增加基金的基金收益减少。
基金资产净值包括: 基金资产净值和未实现损益。...

基金资产净值包括: 基金资产净值和未实现损益。
基金资产净值包括: 基金资产净值和未实现损益。...

基金资产净值包括: 基金资产净值和未实现损益。
基金资产净值包括: 基金资产净值和未实现损益。...

基金资产净值包括: 基金资产净值和未实现损益。
基金资产净值包括: 基金资产净值和未实现损益。...

基金资产净值包括: 基金资产净值和未实现损益。
基金资产净值包括: 基金资产净值和未实现损益。...

基金资产净值包括: 基金资产净值和未实现损益。
基金资产净值包括: 基金资产净值和未实现损益。...

基金资产净值包括: 基金资产净值和未实现损益。
基金资产净值包括: 基金资产净值和未实现损益。...

基金资产净值包括: 基金资产净值和未实现损益。
基金资产净值包括: 基金资产净值和未实现损益。...

基金资产净值包括: 基金资产净值和未实现损益。
基金资产净值包括: 基金资产净值和未实现损益。...

基金资产净值包括: 基金资产净值和未实现损益。
基金资产净值包括: 基金资产净值和未实现损益。...

Table with 2 columns: 序号, 股票代码. Top 10 shareholders list.

Table with 2 columns: 序号, 股票代码. Top 10 shareholders list.

Table with 2 columns: 序号, 股票代码. Top 10 shareholders list.

Table with 2 columns: 序号, 股票代码. Top 10 shareholders list.

Table with 2 columns: 序号, 股票代码. Top 10 shareholders list.

Table with 2 columns: 序号, 股票代码. Top 10 shareholders list.

Table with 2 columns: 序号, 股票代码. Top 10 shareholders list.

Table with 2 columns: 序号, 股票代码. Top 10 shareholders list.

Table with 2 columns: 序号, 股票代码. Top 10 shareholders list.

Table with 2 columns: 序号, 股票代码. Top 10 shareholders list.

Table with 2 columns: 序号, 股票代码. Top 10 shareholders list.